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SEXUALITY FROM A CULTURAL
PERSPECTIVE WOMEN AND INSTINCT ARE A
MODEL
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Naima Rahmani?

Abstract
There is no doubt that women have been and continue to be inspired artists. They are weak, and often rely
on their emotions and feelings. They rarely act according to a rationality and following a logic, which can
push them to commit unlawful acts. In this article, we will try to show, the opinion of popular memory
towards women and instinct, and this through some popular proverbs and popular poetry.

Résumé
Il n'y a aucun doute aucun doute que les femmes ont été et continuent d'étre des artistes inspirés, elles
sont faibles, et tendent souvent vers les émotions et les sentiments u, elles agissent rarement en esprit et en
logique, ce qui peut conduire a commettre des actes illicites. Dans cet article, nous allons essayer de

montrer la mémoire populaire envers les femmes et l'instinct a travers quelques proverbes populaires et la
poésie populaire.
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